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Z A P I S N I K 
s 88. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 1. prosinca 2014. godine 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 
voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 
imovinu, prostorno uređenje i promet, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 
Delnice, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Davorin Klobučar, djelatnik GSC 
Delnice, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda Turističke zajednice Grada Delnica, 
Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje 
poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak je ispričala Katarna Mihelčić, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje 
Davorin Klobučar. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 
 
 

TOMISLAV MRLE 
‐ Nakon osnivanja Udruge zemljišnih zajednica PGŽ sve potrebno dostavljeno je Uredu državne 

uprave radi upisa, potrebno je još doraditi Statut i u svezi toga danas se sastaju osnivači. Za 
kraj siječnja pokušat će se organizirati predavanje, a pokušat će se kontaktirati Ustavni sud.  

‐ Sutra će se održati sastanak s načelnikom Policijske postaje a vezano za rad CIP-a i izradu 
promidžbenih materijala. 

‐ Izradit će Izmjenu i dopunu Odluke o Mjesnim odborima te Plan i Program rada Gradskog 
vijeća. 

‐ Pripremit će se Ugovori za stručno osposobljavanje te prijedlog Ugovora o pravu služnosti za 
HT. 

‐ Radit će na odgovoru na upravnu tužbu u predmetu Krunoslava Stipetića a u svezi povrata 
imovine.  

‐ Imenovano je Gradsko izborno povjerenstvo za provođenje izbora za predsjednika Republike 
Hrvatske. U suradnji i po uputama Županijskog izbornog povjerenstva slijedi nastavak 
aktivnosti oko organizacije i provedbe izbora na području Grada Delnica. 

‐ Danas će se održati sastanak na temu nogometnog turnira. 
‐ Odgovorit će na zamolbu novog socijalnog radnika za rješavanje njegovog stambenog pitanja. 
‐ Organizirat će prezentaciju odvjetničkih usluga odvjetnika Gorana Frkovića. 
‐ Poslovi na javnim potrebama i stipendijama. 

 
 
 



GORDANA PISKAČ 
‐ Utorkom se kontinuirano održavaju sastanci vezani uz Supilovu ulicu, potrebno je još 

dogovoriti detalje, sutra bi se trebali pustiti u probni rad svjetlosni efekti. Kamen za fontanu i 
cvjetnjak je naručen.  

‐ Radit će se na pripremi materijala za sjednicu Gradskog vijeća. 
‐ Pripremit će konačno izvješće o utrošku sredstava Fonda za Radnički dom. 
‐ Priprema se izvješće za PGŽ za sredstva koja će nam proslijediti za elementarnu nepogodu 

kako bi se idući tjedan moglo krenuti s isplatom štete. 
‐ Kontaktirat će projektanta vezano uz projekt dogradnje u Osnovnoj školi. 
‐ Za objekt u Radničkoj 6 otići će na teren kako bi se sa stanarima usuglasilo gdje napraviti 

sanitarni čvor. 
‐ Priprema se ugovor za zamjenu zemljišta – Hotel Risnjak – Lidl – Grad Delnice. 
‐ Radit će na ugovoru o pravu služnosti odnosno pravu puta za HT. 
‐ Od gospodina Mežnarića dobivene su dvije male rešetke i koševi za lipe. 
‐ Gradonačelnik je zatražio da se izvidi mogućnost osvjetljenja štandova na prostoru placa za 

vrijeme Delničke adventske bajke. 
 
DAVORIN KLOBUČAR 

‐ Danas započinju aktivnosti vezane uz pripremu klizališta za predstojeću zimsku sezonu, 
otvorenje će biti 6. prosinca. 

‐ Na gostovanju je Malonogometna reprezentacija koja će se ovdje zadržati tri dana. Traže 
vrhunac termina i činimo velike napore da im to i omogućimo. 

‐ Danas je sastanak s tajnikom Županijskog nogometnog saveza radi dogovora u svezi 
nogometnog turnira mlađih uzrasta. 

‐ U srijedu se održava važan sastanak kod župana Občine Kočevje. 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 

‐ Subota je protekla u aktivnostima vezanim uz Delničku adventsku bajku, dovezen je konj, 
djeca su kitila jelku i sve je proteklo u najboljem redu. Nastavak aktivnosti slijedi ove subote. 

‐ Na vrijeme od dva mjeseca u JVP će praksu odraditi polaznik vatrogasne škole. 
‐ Nastavlja se s uređenjem prostora za teretanu. 
‐ Za djecu DVD-a pripremit će se darovi za Svetog Nikolu. 

 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 

‐ Danas je radni dogovor oko ovotjednih aktivnosti. Najznačajnije su pripreme za dolazak 
Svetog Nikole.  

‐ U petak je odlazak na predstavu „Tri praščića“ u Gradsko kazalište lutaka u Rijeci. 
‐ U srijedu je sastanak aktiva odgajatelja, u četvrtak sjednica Upravnog vijeća. 
‐ Aktivnosti s računovodstvenim servisom i ažuriranje web stranice. 

 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 

‐ Provode se aktivnosti za drugi vikend Delničke adventske bajke, danas je sastanak radi 
definiranja detalja i izrade plakata. Radit će se i na medijskoj najavi događanja. 

‐ Aktivnosti oko otvaranja klizališta i Tin expresa – vlaka koji će iz Rijeke dovoziti djecu na 
Delničku adventsku bajku. Gradonačelnik je zatražio da se link na kojem je kamera koja je 
postavljena na Petehovcu postavi na web stranicu Grada i TZ s time da se pošalje obavijest 
svim zainteresiranima da naruče reklamu koja bi se puštala na baneru.  

‐ Gradonačelnik navodi da je ove subote vožnja kočijom bila besplatna, od iduće subote vožnja 
će se naplaćivati 5,00 kuna. Zamolio je da vožnja bude duža nego ove subote. 

‐ Potpisivanje ugovora za Kvarner family i obilazak još jednog iznajmljivača. 
‐ Obrada turističkog prometa i obračun suvenira. 
‐ Ovaj tjedan započet će sanacija dimnjaka. 

 
 



NIKOLA MUVRIN 
‐ Redovito održavanje centra grada, parka, javnih površina, groblja. 
‐ Planiranje zemlje na zelenoj površini kod fontane. 
‐ Sadnja jedne lipe. 
‐ Redovito pražnjenje kanti za smeće na grobljima. 
‐ Danas se uređuje interijer Radničkog doma i postavlja se novogodišnja jelka. 
‐ U Domu u Brodu na Kupi sve je spremno za čišćenje. 
‐ Danas je registracija novog kamiona. 
‐ Sutra se održava sastanak vlasnice disko kluba, izvođača radova i nadzornog inženjera. 

Gradonačelnik je zatražio da se napravi financijska inventura. 
‐ Pripremaju se prometni znakovi. 
‐ Obavljaju se pripreme za drugi adventski vikend. Ovoga vikenda sve je proteklo u redu, jedino 

ističe problem izdržljivosti konja te je zaključeno da se proba pronaći nekog drugog vlasnika 
konja koji bi bio voljan iznajmiti ga. 

‐ Gradonačelnik je prenio primjedbu jedne gospođe koja je u radio emisiji upozorila na 
neurednu ljubavnu stazu. Nikola Muvrin objasnio je da se iz tamošnjeg gatera za vrijeme kiše 
sve slijeva na stazu. Predlaže da se taj problem riješi s Hrvatskim šumama. Gradonačelnik je 
mišljenja da se moraju poštivati standardi držanja životinja u ograničenom prostoru što zbog 
humanosti prema životinjama što zbog toga što pozivaju ljude vidjeti tu atrakciju. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 

‐ Organizacija i priprema drugog adventskog vikenda. 
‐ Izrada Odluke o stavljanju van snage Odluke o otkazu ugovora za „Zrinski“ u Brodu na Kupi 

te o prihvaćanju ulaganja u grijanje i ventilaciju. 
‐ Dostava podataka vezanih uz elementarnu nepogodu PGŽ. 
‐ Izrada Ugovora o zakupu reklame za „Kraljević hotele“. 
‐ Suglasnosti za prekop površina te otkup zemljišta. 
‐ Priprema materijala za Gradsko vijeće: Program gradnje, Program održavanja i Program 

utroška šumske rente – izmjene programa i planovi za iduću godinu s obrazloženjima. 
‐ Kroz vikend postavljeni su stupovi za znakove na tlakovcima, a položeni su i kablovi za javnu 

rasvjetu na raskrsnici kod semafora.  
‐ Izdavanje računa za komunalnu naknadu za IV. kvartal za Supilovu ulicu. 
‐ Prometno redarstvo bit će na terenu. 
‐ Izvršit će se popis javne rasvjete. Dobivena je ponuda za nosače za zastavice na stupovima 

javne rasvjete na iznos od 6.000 kuna. 
‐ Ako vrijeme dozvoli izvršit će se asfaltiranje udarnih rupa. 
‐ Poslovi vezani uz legalizaciju odnosno naknadu za nezakonito izgrađene građevine, popis 

nerazvrstanih cesta i zemljišta u vlasništvu grada. 
‐ Gradonačelnik je zatražio da se sanira oštećeni nogostup kod Prolaza Hrvatskih šuma. 
‐ Sutra će se prezentirati svjetlosni vodeni efekti na fontani. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

‐ Kreativna radionica u sklopu Delničke adventske banke, napravljeni su ukrasi u obliku velikih 
pahulja za klizalište. 

‐ Osim radova s korisnicima primarno je raditi na zaštiti i stručenju donirane građe. 
‐ Odradit će se radijska emisija i dogovor oko Svetog Nikole u Osnovnoj školi. 
‐ Jučer je postavljena izložba nakita. 

 
ĐULIO JUSUFI 

‐ Prošli tjedan održan je sastanak Kreditnog odbora HABOR-a i sve je u redu, zahtjev za kredit 
još mora potvrditi Uprava HABORA. 

‐ Izrađuju se materijali za Gradsko vijeće – rebalans, proračun i sva popratna dokumentacija. 
‐ Radit će se na javnim potrebama, pripremit će se sve za Povjerenstvo kako bi stigli napraviti 

podjelu sredstava. 



‐ Izradit će se RAD 1, izvršiti obračun drugog dohotka, osiguranje imovine, ispravak obrasca 
JOPPD, preknjiženja vezana uz rebalans, tekuća knjiženja, ispravci i sl. 

 
Radi kolegijalnosti svih onih koji daju veliki angažman u događanjima na trgu u sklopu Delničke 
adventske bajke gradonačelnik poziva sve da dođu na trg i podrže kolege. Pohvaljuje sve koji 
sudjeluju u organizaciji i provođenju manifestacije: djelatnike Risnjaka koji su odradili veliki posao, 
vatrogasce koji su  bili vrhunski i s puno strpljenja komunicirali s djecom, gospođu Kajfeš kao 
koordinatoricu događanja, gospođu Srkoč Šenkinc koja je bila cijelo vrijeme na trgu, djelatnice 
Narodne knjižnice i čitaonice i sve druge učesnike. Nada se da će i web kamera pomoći u smislu 
reklamiranja kao i vlakovi koji će dolaziti i volio bi da to postane tradicija i prepoznatljivost Grada 
Delnica jer se sve radi za Grad i za njegove ljude. Ovome se pogotovo vesele djeca kome su, zapravo, 
sva ta događanja i namijenjena. 
 
 
 
  Dovršeno u 9,05 sati. 
 
 
 
 
 Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
 Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 
 
 

 
 
 
 

  
 

 
 


